
تیم فوتبال اســـتقلال در حالی خود را آماده فصل جدید رقابت های لیگ برتر 
یادی مشـــخص  یکنان این تیم تا حدود ز می کند که هنوز وضعیت لیســـت باز
نیست. از یک سو این تیم باید برای اعاده حیثیت و اثبات استحقاق قهرمانی 
در فصلی که سپری شد با بیشترین توان و انسجام در فصل بعد راهی میدان 
شـــده تا با کســـب موفقیت در لیگ پیش رو به همه حرف و حدیث هایی که 
پشت سر کادرفنی این تیم بعضا در مجازی شنیده می شود؛ پایان دهد و از سوی 
دیگر هم حضور در لیگ نخبگان آسیا و تقابل با تیم های متمول و قدرتمند قاره 
باعث می شود تا از حالا این مطالبه وجود داشته باشد که به طور حتم استقلال 
گردان نکونام  هم باید با نفرات مطرح داخلی و خارجی بسته شود تا احیانا شا

در آسیا زنگ تفریح رقبا نشوند. 
با همه این تفاصیل همان طور که پیش از این نوشتیم نکونام و سایر اعضای 
کادرفنی استقلال، به منظور آماده سازی این تیم در فصل جدید به طور رسمی 
کار خود را از جمعه گذشـــته با حضور در ورزشـــگاه امام رضا و تماشـــای دیدار 
تدارکاتی امیدهای استقلال آغاز کردند. این در شرایطی هست که به موازات 
آن نیز مذاکرات رسمی با گزینه های داخلی و خارجی آغاز شده تا به محض 

به نتیجه رسیدن مذاکرات، اخبار آن رسما اعلام شود. 

جوادشاکلهتیمرامیخواهد
استقلالی ها فصل گذشته با بیشترین موانع و مشکلات کار را برای حضور در 
یکن در روزهای  فصل بیست و سوم رقابت های لیگ برتر آغاز کردند. کمبود باز
نخست تمرین، نداشتن زمین تمرین مناسب، عدم حضور بدنساز این تیم در 
یکنان  روزهای ابتدایی، برخی کارشکنی ها از سوی مدیریت در راه جذب باز
یکنان از  مدنظر کادر فنی، مشکلات سقف بودجه و عدم تسویه حساب با باز
... همه ماجراهایی بودند که نکونام و کادرش  فصل قبل، نپرداختن پیش قرارداد و
در ابتدای فصل پیش برای بستن تیمی قدرتمند با آنها دست به گریبان شده و 
جالب اینکه این ماجراها کار را تا جایی پیش برد که این تیم بعضا در روزهایی 
یکن تمرین کرده و درنهایت هم در بســـیاری از دیدارهای خود  با 13 الی 14 باز

در نیم فصل دوم با همین تعداد به کار ادامه داد. 
این در حالی اســـت که حالا از اردوی اســـتقلال خبر می رســـد برای پیش فصل 
، نکونام قصـــد دارد با حضور  رقابت هـــای فصـــل جدیـــد و اســـتارت مجدد کار
یکنانش، تمرینات آبی ها را آغاز کرده و از همان روز نخست نیز با  حداکثری باز
حضور بدنساز خارجی خود که همان طراح تمرینات تیم هم هست، کار را روی 
ریل درست، کلید بزند. بر همین اساس هم مذاکرات سفت و سخت به منظور 
یکنانی که با پایان فصل گذشته کار آنها با استقلال به پایان  تمدید قرارداد باز
یکنان جدید در دســـتور کار  رســـیده از یک ســـو و از طرف دیگر نیز مذاکره با باز
قرار گرفته اســـت تا از 15 تیرماه که قرار اســـت فصل جدید اســـتقلال به صورت 
یکنانش را از همان ابتدا در اختیار  رسمی آغاز شود، سرمربی این تیم بیشتر باز
داشته باشد. نکته قابل توجه اینکه برای این حضور حداکثری مطمئنا برخی 
یکنان رده های پایه به خصوص از جمع امیدها هم مدنظر جواد خواهند بود  باز

یکنان نیز برای خودنمایی فرصت داده شود.  تا به این دسته از باز

همهمحدودیتهاینکونام
در ایـــن بیـــن اما بـــرای فصل جدید هم همچنـــان محدودیت هایی پیش روی 
نکونـــام بـــرای بســـتن تیمی منســـجم و مقتدر وجود دارد. البتـــه این چهره که با 
همین نفرات در فصل گذشـــته 67 امتیاز کســـب کرده بود در نشســـت خبری 
آخرین دیدار اســـتقلال با اشـــاره به این نکته صراحتا اعلام کرد که تمامی این 

نفـــرات بـــرای فصل بعدی نیز همچنان در لیســـت او بـــرای ادامه همکاری جا 
یکنان کارســـاز در فصل قبلی و وجود  دارند، اما اینکه آیا با وجود تعداد کم باز
ضعف های فنی در نمایش استقلال، آیا این حرف سرمربی آبی ها می تواند در 
فضای حقیقی مطرح شده باشد یا یک نوع تعارف باشد؛ به نظر می رسد نکونام 

بیشتر هدفش دومی باشد!
اما با همه این اوصاف طی روزهای اخیر نام های فراوانی از قلب خط دفاعی 
تا نوک خط حمله برای تقویت اســـتقلال مطرح شـــده و این در صورتی اســـت 
کـــه در لیســـت فصـــل بعد به نظر می رســـد فقط جای سیدحســـین حســـینی 
یکنان  به عنوان دروازه بان اصلی در ترکیب این تیم سفت باشد، اما سایر باز
برای رسیدن به ترکیب اصلی با توجه به وضعیت این تیم در فصل پیش باید 
تلاش بیشتری را به خرج دهند. البته در این بین شاید بتوان نام نفراتی مانند 
چشمی، ماشاریپوف، جلالی و بلانکو را هم بگنجانیم، اما در سایر پست ها 
حتـــی در فـــاز دفاعـــی که این تیم بهترین آمارها را به خود اختصاص داد گویا 

تغییراتی به وجود خواهد آمد. 
بر همین اســـاس این تیم در حالی در پســـت های دفاع وســـط و در مرکز زمین 
روی پست های هافبک میانی و وینگرها و بعضا از روی نداشتن مهاجم نوک 

تی مواجه بود که برای تقویت  زهردار در فصل گذشـــته با ضعف ها و مشـــکلا
یکنان داخلی و کاهش  اســـتقلال مـــدل 1403 دو محور محدودیت جـــذب باز
یکنان خارجی باعث شـــده اســـت تا نکونام دست به عصاتر از هر  ســـهمیه باز

زمان دیگری به فکر تقویت تیمش باشد. 
البتـــه در ایـــن بیـــن با خـــروج احتمالی یامگا و احتمالا منتظـــر محمد جا برای 
یکن خارجی دیگر باز خواهد شد که شنیده می شود مذاکرات  استفاده از دو باز
برای پوشاندن پیراهن آبی بر تن گزینه های کادرفنی برای فصل آینده ادامه دارد. 
از سوی دیگر هم این تیم به مانند هر تیم دیگری در لیگ برتر تنها می تواند 7 
یکـــن لیـــگ برتـــری را جذب کند که این هم بدان معناســـت دســـت نکونام  باز
بـــرای یـــک پوســـت اندازی عمیق در ترکیـــب تیمش برای فصـــل بعدی به طور 

واقعی بسته خواهد بود. 
یکنی به صورت رســـمی از  نکتـــه پراهمیـــت امـــا اینکه تا به امـــروز هنوز هیچ باز
جمع استقلالی ها جدا نشده و به نظر می رسد همچون فصل گذشته سرمربی 
این تیم قصد دارد با به نتیجه رسیدن مذاکرات، هم پستی های نفرات جدید را 
در صورتی که در لیست خروجی وی باشند، به سمت درهای خروجی باشگاه 

هدایت کند!

آخرین بازی تیم ملی والیبال ایران در لیگ ملت های 2024 به پایان رسید 
و ایران بازی را مقابل آلمان واگذار کرد تا در هفته ســـوم لیگ ملت ها، 
مقابـــل آمریـــکا و هلنـــد بـــا نتیجه ۳ بر 2 به برتری رســـیده و با نتیجه ۳ بر 
صفر مقابل فرانســـه و آلمان شکســـت خورده باشد. این درحالی است 
یخت و تغییر ســـرمربی  کـــه معـــادلات بســـیاری در لیگ ملت ها به هم ر
تیـــم ملـــی و حضور پیمان اکبری در راس کادر فنی اگرچه شـــوکی برای 
والیبـــال بـــود امـــا کاری از پیـــش نبـــرد و درنهایت تیم ملی نتوانســـت در 
یـــس حضور داشـــته باشـــد. اتفاقی که البته پیش از شـــروع  المپیـــک پار
لیگ ملت ها هم قابل پیش بینی بود و کارشناسان بسیاری بر آن صحه 
گذاشتند. شهرام محمودی، ملی پوش سابق نسل طلایی والیبال ایران 
و کارشـــناس والیبـــال در گفت وگو با »فرهیختـــگان« از حضور تیم ملی 
در لیگ ملت ها و لزوم تشـــکیل اتاق فکری با حضور کارشناســـان زبده 

برای آنالیز ضعف های تیم گفت. 

با اتمام آخرین بازی ایران، تیم ملی را در لیگ ملت ها چطور دیدید؟
ی آخر بد هم تمام  لیگ ملت های امسال برای ما خیلی بد شروع شد و در باز
شد. الان که مسابقات تمام شده باید فدراسیون در آرامش کامل و با حضور 
کارشناسان خبره، دلایل این اتفاقات را کالبدشکافی کند، به طور کاملا واقعی 
نه نمادین و کلیشه ای. اینکه چهار نفر بنشینند و در حد صحبت های قدیمی 
و همیشگی صحبت کنند، برای ما کارساز نیست. سرمربی که برکنار شد، با 
یم ولی  ی سختی با آلمان دار کبری دو مســـابقه را بردیم. می دانســـتم باز آقای ا
کبری باید در جلســـه باشـــند  یم. آقای ا انتظار نداشـــتم که آنقدر راحت بباز
و نقطه نظـــرات، ایرادهـــا، مشـــکلات فنـــی، روحی و تمام دلایـــل ضعف ما در 
لیگ ملت ها بررســـی شـــود. این مساله نیازمند یک اتاق فکر خوب است که 
کارشناسان زبده در آن حضور داشته باشند که واقعا دلسوز والیبال هستند، 
خوب می توانند مشـــاوره دهند و مســـائل را تحلیل و آنالیز کنند که به یافتن 

مشکلات اصلی تیم ملی کمک شود. 

به نظر شما تغییر سرمربی کار درستی بود؟
ایـــن تصمیمی بود که فدراســـیون گرفت چون مـــا بدترین نتایج را گرفتیم. این 
کامی ها  یک نوع شوک بود و به نظر من می توانند از خود آقای پائز دلایل این نا
را بپرسند. تمام فکر و تلاش ما از اول این بود که از لیگ ملت ها برای صعود به 

المپیک استفاده کنیم و چندین ماه تیم ملی و جامعه والیبال منتظر انتخاب 
سرمربی بودند و طبق وعده ها قرار بود یک سرمربی بزرگ به ایران بیاید، که نشد. 
با احترامی که برای آقای پائز قائلم، من ایشـــان را نمی شـــناختم و وقتی در این 
برهه حســـاس به عنوان ســـرمربی انتخاب شد، تعجب کردم. چون تیم داشت 
برای لیگ ملت ها آماده می شد و این مسابقات تنها مسیر صعود به المپیک 
بود. بعد از چندین ماه تعلل و درحالی که نام های مطرحی به عنوان گزینه روی 
میز فدراســـیون بود، ایشـــان انتخاب شـــدند. من همان موقع گفتم این اسامی 
یادی برای حضور  بعید اســـت به ایران بیایند چون با تیم خودشـــان شـــانس ز
در المپیک دارند. در هر صورت اتفاقی اســـت که افتاده و الان فدراســـیون ما 
رئیس دارد و ایشان اختیارات کامل دارند. آن موقع فدراسیون با سرپرست اداره 
می شد و جایی که رئیس نداشته باشد، مدیریت دشوار است. الان آقای تقوی 

با یک اتاق فکر خیلی خوب می تواند برای آینده تصمیم های بهتری بگیرد. 

الان فدراسیون دوباره وعده سرمربی بزرگ خارجی برای تیم ملی داده است. 
یم، در غیـــر این صورت  مـــن گفتـــم ما باید ســـرمربی خارجـــی طـــراز اول بیاور
گر  مربی های خودمان هم تراز با دیگر مربیان هســـتند و چیزی کم ندارند. ما ا
یم باید جزء شش یا هفت نفر اول دنیا باشد.  می خواهیم مربی خارجی بیاور
گر  ی ندارد. امیدوارم ا به غیر از این اصلا به درد ما نمی خورد، چون تاثیرگذار
وعده ســـرمربی خارجی خوب داده می شـــود، واقعا این اتفاق بیفتد و کســـی 
کتیکی و روحی  بیاید که بتواند سیستم والیبال ما را به لحاظ شخصیتی، تا
یختگی والیبال را سر و سامان دهد. الان برای  به حالت قبل برگرداند و به هم ر
یادی دارد. هم مشـــکلات  ما که از بیرون نگاه می کنیم، والیبال مشـــکلات ز
کتیکـــی کـــه در زمیـــن بود و هم مشـــکلات روحی و روانی ولـــی الان مربیانی  تا
که در راس تیم ملی هســـتند، این مســـائل را بهتر می دانند و باید درباره این 

مساله حتما صحبت شود. 

شـــما یکی از ســـتاره های نســـل طلایی تیم بودید. به نظر شما مهم ترین ضعف 
تیم ملی در لیگ ملت ها چه بود؟

من همیشـــه گفتم این نســـلی که الان هســـتند از نظر فیزیکی به مراتب از نسل 
ما بهترند. فردی مثل امین اســـماعیل نژاد از من شـــهرام محمودی خیلی بهتر 
اســـت. قدش بلندتر اســـت، چپ دست است و شرایط تاپ بودن در دنیا را 
یکن ها برمی گردد.  از نظر فیزیکی دارد. این مســـاله به نظر من به مدیریت باز
یکنان را از  یکـــی از مهم تریـــن کارهایـــی کـــه باید کرد این اســـت که دوبـــاره باز
لحاظ روانی آماده کرد که بتوانند در قالب تیم بجنگند و اصطلاحا صد خود 
را در زمین بگذارند. وقتی تیم ملی می خواهد به مســـابقات اعزام شـــود، از دو 
ماه قبل که در اردوســـت باید تمام فکر و زندگی اش همین مســـابقات باشـــد. 
ی شـــخصیت آنها  ی روان بچه هاســـت. باید رو مهم ترین مســـاله کار کردن رو
کار شود که آنها یک شخصیت جنگنده، برنده و پیروز باشند. نظر شخصی 
من این اســـت که کاملا مشـــهود بود که در لیگ ملت ها »تیم بودن« خیلی به 
چشـــم نمی خورد. والیبال ورزش تیمی اســـت نه انفرادی. همه باید کنار هم 
یکن به تنهایی  عملکرد خوبی داشته باشند تا تیم بتواند نتیجه بگیرد. یک باز
نمی تواند در زمین والیبال نتیجه را عوض کند. ستاره ها تعیین کننده هستند 
ی تیم بـــودن، اعتمادبه نفس و  ولـــی همـــه در کنـــار هـــم و در قالب تیم. باید رو
ی شـــان کار شـــود. همه اینها باید  کار شـــخصیت جنگجو بودن بچه ها و فدا
ی می کرد، ازخودگذشتگی  کار دوباره زنده شـــود. نســـل قبل در زمین واقعا فدا
کتیکی  می کرد و نتایج آن را هم می دیدیم. بعد از آن به مســـائل تکنیکی و تا

می رسیم که فنی تر است و باید وارد جزئیات شد.

آخرینوضعیتآبیهادربازارنقلوانتقالاتی

همه محدودیت ها برای ساختن استقلال مدل 1403

شهراممحمودیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:لیگملتهابرایمابدشروعشد،بدهمتمامشد

باید سرمربی خارجی طراز اول بیاوریم، غیر از این به درد نمی خورد
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محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

اختلافبینفدراسیونوشرکتتجهیزبالاگرفت

 VAR ع لیگ با ابهام درباره شرو
یــخ 17 خــرداد مــاه بــود کــه رســما اعــلام کــرد  فدراســیون فوتبــال در تار
شــرکت توســعه و تجهیــز حاضــر نشــده اعتبــار در نظــر گرفتــه شــده از 
یدئویــی را در  ســوی دولــت بــرای وارد کــردن تجهیــزات کمــک داور و
اختیار آنها قرار دهد و در این شــرایط نمی توان انتظار داشــت فصل 
جدیــد رقابت هــای لیــگ بــا VAR برگــزار شــود. در همیــن راســتا نیــز 
وزیــر ورزش در مصاحبــه ای اعــلام کــرد کــه شــرکت توســعه و تجهیــز 
تــا دو هفتــه آینــده ایــن اعتبــارات را در اختیــار فدراســیون فوتبــال قــرار 
دهــد تــا اقدامــات لازم جهــت ورود VAR بــه فوتبــال کشــورمان انجــام 
شــود. الان بیــش از دو هفتــه از صحبت هــای وزیــر ورزش می گــذرد 
و هنــوز ایــن اعتبــارات از ســوی شــرکت توســعه و تجهیــز در اختیــار 
فدراســیون فوتبــال قــرار نگرفتــه اســت. گویــا ایــن شــرکت در نظــر دارد 
همــه مطالبــات خــود از فدراســیون را از ایــن مبلــغ کســر کنــد کــه ایــن 
موضــوع بــا مخالفــت فدراســیون مواجــه شــده و کش مکــش بیــن 
طرفیــن در ایــن زمینــه ادامــه دارد. در شــرایط فعلــی و بــا تاخیــر بــه 
 VAR یــاد چنــد هفتــه ابتدایــی لیــگ بــدون وجــود آمــده بــه احتمــال ز
گــر تــا یــک مــاه آینــده ایــن رونــد ادامــه  برگــزار خواهــد شــد و چــه بســا ا
ــزات  ــدون تجهی ــده ب ــگ آین ــل اول لی ــل نیم فص ــد حداق ــته باش داش
یدئویــی برگــزار می شــود. در ایــن مــورد انتظــار مــی رود  کمــک داور و
ــم  ــه را خت ــن قضی ــده و ای ــل ش ــر وارد عم ــور جدی ت ــر ورزش به ط وزی
 VAR گــر قــرار باشــد فصــل آینــده را هــم بــدون کــه ا بــه خیــر کنــد؛ چرا
ی و اعتراضــات  برگــزار کنیــم بــاز هــم شــاهد اشــتباهات متعــدد داور

ی باشــگاه ها خواهیــم بــود.  تکــرار

جانشینآسیاییبرایبیرو

تلاش یک ایجنت برای خرید دروازه بان ازبک
باشـــگاه پرســـپولیس هیچ برنامه ای برای برگرداندن علیرضا بیرانوند 
نـــدارد و ســـخت بـــه دنبال این اســـت که یـــک دروازه بان آســـیایی را 
جایگزین او کند. در این میان یک ایجنت که رابطه خیلی خوبی با 
یکی از مسئولان باشگاه پرسپولیس دارد در تلاش است گلر ملی پوش 
ازبکستانی را جایگزین بیرانوند کند. این در شرایطی است که تکلیف 
جانشین اوسمار در پرسپولیس هنوز مشخص نیست و فعالیت های 
نقل و انتقالاتی پرسپولیس درواقع بدون نظر سرمربی در این تیم در 
حال انجام است. فرشاد احمدزاده و مهدی تیکدری هم دیگر نفراتی 

هستند که باشگاه پرسپولیس به دنبال جذب آنهاست. 

تازماناعلامحکمدادگاه

جایگاه افشاریان در هیات رئیسه 
فدراسیون تعلیق شد

پس از بررســـی پرونده مربوط به پرداخت رشـــوه از ســـوی باشگاه مس 
رفســـنجان به برخی مدیران فوتبال، برخی از متهمان پرونده احضار 
و ســـپس از ســـوی مقام قضایی بازداشت شدند. این درحالی است 
یان، رئیس ســـابق کمیته داوران روانه  که در این رابطه خداداد افشـــار
یان  زندان شـــده اســـت. در این خصوص و بعد از بازداشـــت افشـــار
ی ایـــن چهره از  طـــی روزهـــای گذشـــته برخی اخبـــار مبنی بـــر برکنار
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و جایگزینی افراد دیگر مطرح شده بود. 
این درحالی است که شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« حکایت 
یان از ســـوی دادگاه جایگاه  از آن دارد که تا زمان اعلام حکم افشـــار
این فرد در هیات رئیســـه فدراســـیون فوتبال در وضعیت تعلیق باقی 
خواهد ماند. با این حال با انتشار خبر تخلفات این چهره، بلافاصله 
ی در کمیتـــه داوران دچـــار تغییرات شـــد و دانیال مرادی  جایـــگاه و

یان شد.  جایگزین افشار

سومینبازگشتبهجمعقرمزها

تلاش یک بازیکن برای انتقال احمدزاده
فرشــاد احمــدزاده در مقطعــی کــه پرســپولیس بــا دو پنجــره بســته 
نقــل و انتقــالات مواجــه شــده بــود تصمیــم گرفــت ایــن باشــگاه را بــه 
مقصــد یــک تیــم لهســتانی تــرک کنــد و وقتــی یــک تجربــه ناموفــق در 
لیــگ ایــن کشــور داشــت، برانکــو ســرمربی وقــت پرســپولیس دیگــر بــه 
او اجــازه بازگشــت نــداد. ایــن اتفــاق درحالــی رخ داد کــه خیلی هــا بــه 
احمــدزاده لقــب پســر برانکــو را داده بودنــد امــا بــا ایــن حــال ســرمربی 
ــپولیس  ــن پرس ــالای پیراه ــر ارزش ب ــه خاط ــت ب ــاد داش ــروات اعتق ک
یکنــی کــه بــه آن شــکل جــدا شــده را برگردانــد. امــا ایرج عرب،  نبایــد باز
مدیرعامــل وقــت پرســپولیس بعــد از رفتــن برانکــو تصمیــم می گیــرد 
احمــدزاده را دوبــاره بــه پرســپولیس برگردانــد امــا او در تیــم گابریــل 
کالــدرون بــه یــک نیمکت نشــین تبدیــل شــد و بعــد از آمــدن یحیــی 
گل محمــدی هــم در همــان نیم فصــل در لیســت مــازاد سرخپوشــان 
قــرار گرفــت. در چنــد ســال اخیــر هــم بــا وجــود اینکه احمــدزاده تمایل 
داشــت بــه پرســپولیس برگــردد، یحیــی مانــع شــد. امــا در تابســتان 
ی باشــگاه پرســپولیس بــا از دســت دادن مهــدی ترابــی بــه دنبــال  جــار
ایــن اســت تــا قبــل از انتخــاب ســرمربی جدیــد احمــدزاده را به عنــوان 
یکــن آزاد بــه جمــع سرخپوشــان برگردانــد. آن هــم در شــرایطی کــه  باز
او 31 ســال ســن دارد و البتــه فصــل بــدی را هــم در ســپاهان ســپری 
یــان ســابق او  نکــرد. در مــورد ایــن انتقــال باخبــر شــدیم یکــی از هم باز
ــا هــوادار متمــول دارد  در پرســپولیس کــه رابطــه خیلــی خوبــی هــم ب

نقــش اساســی را داشــته اســت.

لیگبرتریهادرفهرستجلالی
برایسرمربیگریتیمامید

 تارتار، حسینی، نویدکیا 
و یک سرمربی سابق

بــا اعــلام روز گذشــته مجیــد جلالــی، رئیــس کمیتــه فنــی فدراســیون 
فوتبــال بــه »فرهیختــگان«، فهرســت پنج نفــره گزینه هــای ســرمربیگری 
تیــم ملــی امیــد بــرای انتخــاب ســرمربی ایــن تیــم بــه هیات رئیســه 
فدراســیون ارســال شــده و ایــن چهــره نیــز در توجیــه ایــن انتخاب هــا 
از ایــن نفــرات در یکــی از جلســات اخیــر نیــز بــه دفــاع پرداختــه 
اســت. بــا ایــن حــال از زمانــی کــه نــام ســرمربی جدیــد بــرای امیدهــا 
مطــرح شــد، از همــان زمــان و بــا اعــلام جلالــی از نفراتــی ماننــد یحیــی 
ینه هــای اصلــی بــرای  گل محمــدی و فرهــاد مجیــدی به عنــوان گز
حضــور در راس کادرفنــی امیدهــا بــه میــان آمــده امــا طبــق شــنیده ها 
در فهرســت پنج نفــره جدیــد نــام ایــن دو چهــره وجــود نــدارد. بــر همیــن 
، مجتبی حســینی و محرم  اســاس گویا نام نفراتی چون مهدی تارتار
نویدکیــا در لیســت جدیــد ارائه شــده جلالــی بــه فدراســیون دیــده 
ــام یکــی از دســتیاران ســابق  می شــود و البتــه در کنــار ایــن نفــرات ن
ــر قلعه نویــی کــه ســابقه مربیگــری در لیــگ را دارد هــم ظاهــرا در  امی

ایــن فهرســت وجــود دارد.

اخبار کوتاه

یگانهعصاری
خبرنگار

چراازتمدیدیهارونمایینمیشود؟

یکنان جدید و تمدید قرارداد  کره با باز طی روزهای گذشته و با آغاز جلسات مسئولان باشگاه استقلال و هلدینگ خلیج فارس به منظور مذا
ی مبنی بر توافق مدیران باشگاه با نفراتی چون چشمی، حردانی،  برخی از استقلالی هایی که قراردادشان با این تیم به پایان رسیده است؛ اخبار
کرات در رســـانه های باشگاه استقلال خبری  ... شـــنیده می شـــود، این در صورتی اســـت که هنوز از رونمایی و انتشـــار رســـمی این مذا جلالی و
کرات موفق با برخی چهره های تمدیدی و بعضا جدید، از آن جایی که فرشید  منتشـــر نشـــده اســـت.  در این زمینه شـــنیده می شـــود با وجود مذا
ســـمیعی به عنوان سرپرســـت مدیرعاملی اســـتقلال یک پای این جلســـات بوده و طبق عرف باید این رونمایی ها با نفر اول باشگاه انجام شود؛ 
بنابرایـــن از آن جایـــی کـــه ایـــن چهـــره به خاطر اظهاراتـــش در برنامه فوتبال برتر از ســـوی کمیته اخلاق 20 روز از همراهی اســـتقلال محروم بوده و 
یکنانی که موافقت خود برای تمدید قرارداد با اســـتقلال را اعلام کرده اند  اجازه فعالیت نداشـــته اســـت، به همین دلیل هم تا به امروز فعلا از باز

یکنان جدید رونمایی نشده اما به نظر می رسد این امر به زودی محقق خواهد شد. یا باز


